
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. szeptember 29-én 
megtartott  üléséről 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 15/a.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor, 
Bublos István, Horváth Nóra, 
Gyüre Pál, Juhász Erzsébet,  
Marton László, Dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselő 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző, 
    
   
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Molnár István, Simon László képviselő. 
 
Az ülésre később érkezik Horváth Nóra és Dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Pest Megyei   

Kormányhivatal Nagykátai Járási Hivatal 
hivatalvezetője, 
Akantisz Miklós Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója, 
Magyar Lászlóné a Nagykátai Gyógyfürdő és 
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője,  
Dr. Molnár István a Váci Mihály Katolikus 
Általános Iskola igazgatója, 
Kármánné Deák Ágnes Mátray Gábor Általános 
Iskola igazgatója, 
Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos 
Óvoda intézményvezető helyettese, 
Lugosiné Urbán Erzsébet a Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ és Tájház igazgatója,  
Dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság külső tagja, 
Velkeiné Tóth Ágnes a Pénzügyi Bizottság 
külső tagja  

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 8 képviselő jelen van. A képviselő-
testületi ülés anyagát mindenki rendben megkapta. A 4. napirendi pontot szeretné 
kiegészíteni a csoportlétszám túllépés engedélyezésével. 7/8-as napirendi pontként kéri 
felvenni a Mátray Gábor Általános Iskola Szülői Munkaközössége és a Mátray Gábor 
Alapítvány tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelemét, 7/9-es napirendi pontként 
Felhatalmazást Startmunka Program egyedi programjának kidolgozására. A további 
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napirendi pontok számozása ennek megfelelően változik. Várja a kérdéseket, észrevételeket 
a napirendi pontokhoz.  Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a kiegészítéssel a 
napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
256/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 
 

   2. / Integrált Településfejlesztési Stratégia elfogadása 
    Előadó: polgármester 
 

3./ Vagyonkezelési szerződés a Ceglédi Szakképzési Centrum  
     ingyenes vagyonkezelésébe kerülő ingó-és ingatlan vagyon   
     elemekről (Ipari  Szakközépiskola és Szakiskola) 
 Előadó: polgármester 
 
4. A Városi Napközi Otthonos Óvoda munkatervének véleményezése  
    és csoport létszám túllépés engedélyezése 
 Előadó: polgármester 
 
5. A Káta Hidro Kft. Felügyelő Bizottságának visszahívása, új  
   Felügyelő Bizottság megválasztása és díjazása 
 Előadó: polgármester 

 
6./ A Nagykáta, 1009 és 1010/3 hrsz-ú ingatlanok értékesítésére kiírt  
    pályázat eredménytelenné nyilvánítása 
 Előadó: polgármester 

 
7./Egyebek 
7/1. Terrano Étterem Kft. kérelme bérleti szerződés felmondására és  
       fennálló bérleti díj kompenzálására 
 Előadó: polgármester 
7/2. Nagykáta SE kérelme 
 Előadó: polgármester 
7/3. Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  
       Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához    
 Előadó: polgármester 
7/4. A Közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározása 
 Előadó: polgármester 
7/5. Horváth Sándorné ingatlan felajánlása 
 Előadó: polgármester 
7/6. Kármán István ingatlan felajánlása 
 Előadó: polgármester 
7/7. Megyei kitüntető díjakra javaslat 
 Előadó: polgármester 
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7/8. Mátray Gábor Általános Iskola Szülői Munkaközössége és  
      Mátray Gábor Alapítvány tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 
 Előadó: polgármester 
7/9. Felhatalmazás Startmunka Program egyedi programjának  
       kidolgozására 
 Előadó: polgármester 
7/10. Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
7/11. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke  

 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. A két ülés között történt fontosabb eseményeket szeretné kiemelni: 
Sikeresen zárult a XXXII. Kátai Tánctalálkozó. Lengyelországból, Csehországból, 
Szlovákiából és Alfonsine testvérvárosunkból Olaszországból érkeztek táncosok. 
Megtisztelt bennünket jelenlétével Mauro Venturi olasz testvérvárosunk polgármestere és 
kedves felesége, valamint erdélyi testvértelepülésünk Uzon polgármestere és a vele együtt 
érkezett delegáció. Szintén nagy sikert aratott az első alkalommal megrendezett TápióFeszt 
hagyományőrző és gasztronómiai-kulturális fesztivál, mely közel 20 tápiómenti település 
részvételével valósult meg.  
Szeretné megköszönni mindazok munkáját, támogatását, akik bármilyen formában segítették 
e két nagyszabású rendezvény sikerét.  
Az önkormányzat részéről kiküldött delegáció részt vett az erdélyi Uzonban a terménynapok 
elnevezésű rendezvényen, melyen nagyon nagy szeretettel fogadták őket. Találkoztak a 
képviselő-testület tagjaival, helyi vállalkozókkal, szentmisén vettek részt, tartalmas 
programban volt részük.   
Örömmel jelenti be, hogy 2015. szeptember 18-án átadásra került az önkormányzat számára 
az EMVA pályázaton elnyert Peugeot Boxer kisbusz. 
Nagykáta-Tápióbicske közötti út felújítása Czerván György államtitkár úr tájékoztatása 
alapján 2016. márciusban kezdődik. A jövő évben a 31-es úti körforgalom is meg fog 
valósulni a tervezés és az egyeztetés megkezdődött. 
Sajnos vannak olyan emberek Nagykátán is, akiket finoman szólva nem nevezne 
jószándékúnak. Olyanok, akik rosszindulatú hangulatkeltéssel, a lakosság megtévesztésével, 
politikai haszonszerzés céljából rémhíreket terjesztenek. Legutóbb például azt találták ki, 
hogy elterjesztik azt a hírt, hogy a nagykátai Tesco áruház helyén menekülttábor fog 
létesülni. Kér mindenkit, hogy ne higgyen nekik, hiszen ezen állítások minden alapot 
nélkülöznek. Soha, semmilyen formában még fel sem vetődött ennek a gondolata sem a 
Kormány, sem az Önkormányzat részéről. 
Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 

A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
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2./ Napirendi pont 
Integrált Településfejlesztési Stratégia elfogadása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Belügyminisztériummal kötött vállalkozási szerződés keretében a 
regionális szakértői csoport, az önkormányzattal együttműködve határidőre elkészítette a 
településre vonatkozó településfejlesztési stratégiát, mely jelen előterjesztés mellékletét 
képezi. Az ITS létrehozásában a város gazdasági-, civil-és közszférája is bevonásra került. 
Javasolja elfogadásra. A bizottságok együttes ülésen tárgyalták a napirendi pontot. Kéri 
Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok összevont ülésükön tárgyalták az Integrált 
Településfejlesztési Stratégiát, melyet elfogadásra javasolnak. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz, kéri aki az 
Integrált Településfejlesztési Stratégiát elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
257/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a településfejlesztési koncepcióról, az 
integrált településfejlesztési stratégiáról és településrendezési eszközökről, valamint egyes 
településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.08.) Korm. rendelet 
(továbbiakban: Rendelet) 31. § (2) bekezdése alapján jóváhagyja Nagykáta Város Integrált 
Településfejlesztési Stratégiáját. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Rendelet 31.§ (3)-(4) bekezdéseiben 
előírt kötelezettségeknek határidőre tegyen eleget. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3./ Napirendi pont 
Vagyonkezelési szerződés a Ceglédi Szakképzési Centrum ingyenes vagyonkezelésébe 
kerülő ingó-és ingatlan vagyon  elemekről (Ipari  Szakközépiskola és Szakiskola)(Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az intézményrendszerek átalakításával összefüggő 146/2015. (VI.12.) 
Korm. rendelet alapján szakképzési centrumok jöttek létre. Ennek értelmében a Ceglédi 
Szakképzési Centrumhoz fog kerülni az Ipari Szakközépiskola és Szakiskola. Az 
önkormányzatnak vagyonkezelési szerződést szükséges kötnie a szakképzési centrummal. A 
zeneiskola és a Nevelési Tanácsadó a KLIK fenntartásában marad. A rendezetlen telekhatár 
viszonyok miatt célszerű úgy elvégezni a határmódosítást, hogy a Nevelési Tanácsadó, 
valamint a zeneiskola külön-külön helyrajziszámon, míg a szakképző iskola, az általa 



 

 

 

5 

használt épületek és az udvar is külön helyrajziszámon szerepeljenek. Kéri Juhász Erzsébetet 
a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Javasolják az érintettek 
felhatalmazását a vagyonkezelési szerződés aláírására, valamint javasolják a Csonka köz 6., 
Szabadság tér 1. és a Szabadság tér 18. szám alatti ingatlanok határainak összevonását, 
rendezését. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki vagyonkezelési szerződés 
megkötésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
258/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
Ceglédi Szakképzési Centrum (CSzC) székhelye: 2700 Cegléd, Malom tér 3. (képviseli: 
Buncsák Gábor főigazgató) és Nagykáta Város Önkormányzata székhelye: 2760 Nagykáta, 
Dózsa Gy. út 2. (képviseli: Dorner Gábor polgármester) között a szakképzésről szóló 2011. 
évi CLXXXVII. törvény 92/B. § (5) bekezdése alapján az ingatlan-vagyonkezelés részletes 
szabályairól, továbbá a térségi integrált szakképző központ feladatellátását biztosító 
ingóvagyon átadás-átvételéről 2015. január 1-jei állapot szerint - a tervezetet figyelembe 
véve - vagyonkezelési szerződést kössön. 
 
 A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, 
valamint a polgármestert, a jegyzőt és a Pénzügyi és Adó Iroda vezetőjét a vagyonkezelési 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri aki az ingatlanok telekhatár rendezésével egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
259/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
Nagykáta, Csonka köz 6., Szabadság tér 1. és a Szabadság tér 18. szám alatt található 
önkormányzati ingatlanok, illetve a hozzájuk tartozó telkek határainak összevonása, 
rendezése ügyében a csatolt változási vázrajznak megfelelően a szükséges intézkedéseket 
megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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4./ Napirendi pont 
A Városi Napközi Otthonos Óvoda munkatervének véleményezése és csoport létszám 
túllépés engedélyezése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. és 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A tegnapi összevont bizottsági ülésen részt vett a Városi Napközi 
Otthonos Óvoda intézményvezetője, aki a napirendi ponttal kapcsolatban felmerült 
kérdésekre válaszolt. A Városi Napközi Otthonos Óvoda 2015/2016-os nevelési évre 
összeállított munkatervét elfogadásra javasolják, azzal a módosítással, hogy a munkatervből 
kikerül az óvoda nyári zárva tartása. Igény felmérés után az óvoda egyik telephelyén 
biztosítják a nyári nyitvatartást. Az intézményvezető csoportlétszám túllépés 
engedélyezésére vonatkozó kérelmére a bizottságok javasolják a Csipet-csapat csoport 
maximális létszámtól való eltérésének engedélyezését. 
 
(Horváth Nóra képviselő megérkezik az ülésterembe.) 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri, aki az óvoda 
2015/2016-os munkatervét a bizottságok által tett módosítással elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
260/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Városi Napközi Otthonos Óvoda 
2015/2016-os nevelési évre összeállított munkatervét megtárgyalta és véleményezési jogával 
élve, a munkatervben foglaltakkal egyetért. A munkaterv az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Szabó Józsefné intézményvezető 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a csoportlétszám túllépés engedélyezését elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
261/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvény 25. § (7) bekezdésében foglaltak szerint a 2015/2016. nevelési 
évben indított óvodai csoportok közül a Városi Napközi Otthonos Óvoda III. telephelyén 
működő Csipet-csapat csoportban engedélyezi a maximális létszámtól való eltérést. A 
csoport tényleges létszáma: 27 fő. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 
meg. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Szabó Józsefné intézményvezető 
 
5./ Napirendi pont 
A Káta Hidro Kft. Felügyelő Bizottságának visszahívása, új Felügyelő Bizottság 
megválasztása és díjazása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Tekintettel arra, hogy a Káta Hidro Kft. feladata és ezáltal bevétele is 
rendkívüli mértékben csökkent az ügyvezető igazgató úr kérelemmel fordult az 
önkormányzathoz a Felügyelő Bizottság megbízási díjainak csökkentése érdekében. 
Javasolja a jelenlegi Felügyelő Bizottság tagjainak visszahívását és új Felügyelő Bizottsági 
tagok megválasztását, valamint a megbízási díj csökkentését. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, 
Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok egyetértettek a jelenlegi Felügyelő Bizottsági tagok – 
Katona Éva, Szécsényi Tamás Gyula és Gödölleiné Kocsi Katalin – 2015. szeptember 30. 
napjával történő visszahívásával. Az új Felügyelő Bizottság tagjainak javasolják Velkeiné 
Tóth Ágnes Klára, Kiss László Attila és Szabó János 2015. október 1. napjával történő 
megválasztását. A megbízás 5 évre szól. A Felügyelő Bizottsági tagok tiszteletdíját évi 
bruttó 50.000.-Ft-ban javasolják megállapítani. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Maximálisan egyetért a Felügyelő Bizottsági tagok tiszteletdíjának 
csökkentésével. Ha jól emlékszik márciusban döntött a képviselő-testület a Káta Hidro Kft. 
átszervezéséről. Miért vártak a Felügyelő Bizottság átalakításával? Eltelt azóta fél év, elég 
magas a Felügyelő Bizottsági tagok éves tiszteletdíja, melynek jelentős részét meg lehetett 
volna spórolni, ha ezt a lépést márciusban teszik meg és nem most. Van-e valami oka, hogy 
erre mostanáig vártak? 
 
Dorner Gábor: Nincs semmilyen oka. Nyilván az új ügyvezetőnek át kellett tekinteni a 
feladatokat, valóban hiba volt idáig várni a bizottság átalakításával. 
 
Botka Sándor: Tehát csak egy figyelmetlenség volt, ami néhányszázezer forintos többlet 
költséget okozott. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a jelenlegi Felügyelő 
Bizottsági tagok visszahívásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
262/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete  
Katona Éva  - felügyelőbizottság elnöke - 5100 Jászberény, Ady E. u. 2. szám alatti lakost  
Szécsényi Tamás Gyula - felügyelőbizottsági tag - 2760 Nagykáta, Árpád u. 32. szám alatti 
lakost 
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Gödölleiné Kocsi Katalin - felügyelőbizottsági tag - 2760 Nagykáta, Kázmér u. 59. szám 
alatti lakost 
a Káta Hidro Kft-nél betöltött felügyelőbizottsági tisztségükből 2015. szeptember 30-val 
visszahívja. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a Káta Hidro Kft. új Felügyelő Bizottsági tagjainak 
megválasztásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
263/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete  
Velkeiné Tóth Ágnes Klára  2760 Nagykáta, Görgey u. 45. 
Kiss László Attila 2760 Nagykáta, Ady E. u. 76. 
Szabó János 2760 Nagykáta, Rózsavölgyi M. u. 48. 
szám alatti lakosokat 2015. október elsejétől 5 évre a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsági 
tagjának megbízza. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a Felügyelő Bizottsági tagok tiszteletdíjára tett javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
264/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Káta Hidro Kft. Felügyelőbizottsága 
tagjainak tiszteletdíját 2015. október elsejétől bruttó 50.000.-Ft/év összegben állapítja meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmaz a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
A képviselő-testület felkéri a Káta Hidro Kft. ügyvezetőjét, hogy a kifizetések érdekében a 
szükséges intézkedéseket tegye meg.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Káta Hidro Kft. ügyvezetője 
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6./ Napirendi pont 
A Nagykáta, 1009 és 1010/3 hrsz-ú ingatlanok értékesítésére kiírt pályázat 
eredménytelenné nyilvánítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a volt vásártéri ingatlanok értékesítésére kiírt pályázatra a 
meghirdetett határidőig pályázó nem jelentkezett, ezért javasolja a pályázat 
eredménytelennek nyilvánítását. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják a Nagykáta, 1009 és 1010/3 hrsz-ú ingatlanok 
értékesítésére kiírt pályázat eredménytelenné nyilvánítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Ha jók az értesülései, akkor a DS Smith Packaging Kft.-vel folytak 
tárgyalások az ingatlanok értékesítése ügyében, ugyanis a Kft. szeretett volna ezen a 
területen egy telephely bővítést végrehajtani. Mi történt ezzel a tárgyalással, miért akadt 
meg, miért nem lett üzlet a végére? 
 
Dorner Gábor: Ez a tárgyalás folyamatban van, de megvásároltak egy másik céget is 
Magyarországon és jelenleg nem tudja eldönteni a Kft., hogy melyiket bővítse. Időt kértek, a 
dolgok átgondolására. 
 
Botka Sándor: A vételárra tett a Kft. javaslatot? 
 
Dorner Gábor: Nem tett javaslatot. 
 
Botka Sándor: Tehát nem jutottak el odáig a tárgyalásban, hogy ajánlatot tettek volna. 
 
Dorner Gábor: Az ingatlant az önkormányzat felértékeltette, a Kft. ismerte az árát, de nem 
az árral kapcsolatban volt kifogásuk. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi 
ponthoz kéri, aki a pályázat eredménytelenné nyilvánításával egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
265/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő- testülete a 196/2015. (VI.23.) számú 
határozatával a Nagykáta, 1009 hrsz-ú, 1.4672 m2 nagyságú és a 1010/3 hrsz-ú, 1.4363 m2 
nagyságú kivett vásártér megnevezésű ingatlanok értékesítésére meghirdetett pályázatát 
eredménytelennek nyilvánítja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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7./ Napirendi  pont, Egyebek 
Terrano Étterem Kft. kérelme bérleti szerződés felmondására és fennálló bérleti díj 
kompenzálására (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a Terrano Étterem Kft. a strand főépületében lévő büfé 
bérleti szerződését mondaná fel, valamint kompenzálni szeretné az általa felújításra fordított 
összeget a bérleti díj összegéből. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják, hogy járuljanak hozzá a Terrano Étterem Kft.-
vel 2015. május 29-én megkötött határozott idejű bérleti szerződés 2015. szeptember 30. 
napjával, közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez. A bizottságok nem javasolják, 
hogy a képviselő-testület hozzájáruljon a Terrano Étterem Kft. által végzett felújítási 
munkálatok összegének, 1.201.591.-Ft bérleti díjjal történő kompenzálásához. 
 
Dornert Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Jól olvasta az előterjesztésben, hogy a Terrano Étterem Kft-nek bérleti díj 
elmaradása is van? 
 
Dorner Gábor: A kauciót befizette a Kft. és a bérleti díjat még nem. 
 
Botka Sándor: Mi a helyzet ezzel a bérleti díjjal? 
 
Dorner Gábor: A Kft. szeretné, ha a felújítási munkálatok összegének bérleti díjjal történő 
kompenzálásához hozzájárulna az önkormányzat. 
 
Botka Sándor: A bérleti díjat meg kell, hogy fizesse a Kft? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Megküldte a Kft. részére a fizetési felszólítást, a Kft. pedig a 
kompenzálási kérelemmel fordult a képviselő-testülethez. 
 
Botka Sándor: A kompenzálási kérelmet elutasítja a képviselő-testület, de a bérleti díj 
behajtásra kerül a Kft-től? A szerződés szerint bármikor felbonthatja a bérleti szerződést a 
bérlő? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: A tegnapi bizottsági ülésen a szerződés felbontásáról részletesen 
tárgyaltak. Ismertetésre került, hogy a megkötött bérleti szerződés közös megegyezéssel 
felmondható. 
 
Botka Sándor: Tehát jogi akadálya nincs a bérleti szerződés felmondásának? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nincs. 
 
Botka Sándor: Tehát bérleti díj behajtásra kerül és a kompenzálásra érkezett kérelmet 
elutasítják. Ez így megfelelő. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, kéri aki a bérlő kérelmére a 
bérleti szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez hozzájárul kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
266/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Terrano Étterem Kft. (2730 
Albertirsa, Pesti út 65. képviseli: Takács Zsolt ügyvezető), mint bérlő kérelmére hozzájárul 
Nagykáta Város Önkormányzata (2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. képviseli: Dorner Gábor 
polgármester) és a Terrano Étterem Kft. (2730 Albertirsa, Pesti út 65. képviseli: Takács 
Zsolt ügyvezető) között 2015. május 29-én létrejött, a Gyógy-és Strandfürdő főépületében 
lévő büfé üzlethelyiségre vonatkozó, határozott időtartalmú bérleti szerződés 2015. 
szeptember 30. napjával, közös megegyezéssel történő megszüntetéséhez. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri aki a Kft. által végzett felújítási munkálatok  bérleti díjjal történő 
kompenzálásának elutasításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
267/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem járul hozzá a Nagykátai Gyógy-és 
Strandfürdő főépületében lévő büfé üzlethelyiségben a Terrano Étterem Kft. által végzett  
1.201.591.-Ft összértékű felújítási munkálatok bérleti díjjal történő kompenzálásához. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Nagykáta SE kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A város 2015. évi költségvetési rendeletében a Nagykáta, Sport u. 2. szám 
alatti sportpálya fenntartási költségeihez 2 millió forintot biztosított, melyből korábban már 
egymillió forint kiutalását engedélyezte a képviselő-testület a Nagykáta SE Labdarúgó 
Szakosztálya számára. A támogatási szerződés alapján a második 1.000.000.-Ft kiutalása az 
első részlet elszámolását követően engedélyezhető. A támogatás első részletével a Nagykáta 
SE elszámolt.  A Nagykáta SE a második rész kifizetésének engedélyezésére nyújtott be 
kérelmet. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok támogatják a második 1.000.000.-Ft kiutalásának 
engedélyezését a Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztálya számára. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
268/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztály 
számára a város 2015. évi költségvetési rendeletében elfogadott a Nagykáta, Sport u. 2. 
szám alatti sportpálya fenntartási költségeihez biztosított 2.000.000.-Forintból, azaz kettő-
millió forintból az első 1.000.000.-Forint, azaz Egymillió Forint elszámolását követően 
engedélyezi a második 1.000.000.-Forint, azaz Egymillió Forint kiutalását a Nagykáta SE 
Labdarúgó Szakosztály számára. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Nagykáta SE Labdarúgó 
Szakosztállyal a támogatási szerződés megkötésére és a megítélt összeg átutalásához 
szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2016. évi fordulójához  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: Az önkormányzat évek óta támogatja a felsőoktatási intézményben tanuló 
diákokat. A bizottságok javasolják, hogy az önkormányzat csatlakozzon a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához, a keretösszeget 
2.500.000.-Ft-ban javasolják megállapítani, valamint elfogadásra javasolják a Jogi, Szociális 
és Egészségügyi Bizottság és a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
megbízását a pályázatok elbírálására. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri aki az ösztöndíjpályázat 2016. 
évi fordulójához való csatlakozást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
269/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete csatlakozik a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi fordulójához.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  
 
Határidő: 2015. október 1. 
Felelős: polgármester 
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Dorner Gábor: Kéri aki a keretösszeg megállapításával és a pályázat elbírálására a javasolt 
bizottságok megbízásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
270/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2016. évi keretösszegét 2.500.000.- Forintban állapítja 
meg.  
 
A képviselő-testület megbízza a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottságot és a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottságot az ösztöndíj személyre szóló 
megállapításával. 
 
Határidő: 2015. december 7. 
Felelős: a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság és a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági 
és Sport Bizottság 
 
- A Közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését.  
 
Juhász Erzsébet: A képviselő-testület II. féléves munkatervében november 10-i dátummal 
szerepel a közmeghallgatás. A bizottságok a közmeghallgatás kezdő időpontjának 17 órát, 
napirendi pontjainak az alábbiakat javasolják: 
1./ Beszámoló a szennyvízcsatornázás II. üteméről  
2./ Beszámoló a képviselő-testület munkájáról  
3./ Egyebek 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri aki a közmeghallgatás időpontját 
és napirendjét elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
277/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. november 10-én (kedd) 17 órai 
kezdettel KÖZMEGHALLGATÁST tart. 
 
A közmeghallgatás napirendje: 
1./ Beszámoló a szennyvízcsatornázás II. üteméről  
2./ Beszámoló a képviselő-testület munkájáról  
3./ Egyebek 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a jegyzőt, hogy a közzétételről gondoskodjon. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
- Horváth Sándorné ingatlan felajánlása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Juhász Erzsébet: Horváth Sándorné egy törökszentmiklósi ingatlanban lévő 1/5-öd 
tulajdoni hányadát kívánja felajánlani az önkormányzat számára. A bizottságok nem 
javasolják az ingatlan felajánlás elfogadását. 
 
(Dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselő megérkezik az ülésterembe.) 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri aki egyetért az ingatlan felajánlás 
elutasításával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül (1 fő nem 
szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 
272/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadja el Horváth Sándorné 
Nagykáta, Alsóegreskáta, 591/30 hrsz. alatti lakos ingatlan felajánlását.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Kármán István ingatlan felajánlása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Két alternatívát ajánlott fel Kármán úr. Az egyik a teljes ingatlan 
megvásárlása 10 millió forintért, a második a telek hátsó részének megvásárlása 4 millió 
forintért. A telek hátsó részét össze kellene vonni az önkormányzat ingatlanával, mert az 
ingatlanrész közútról nem lenne megközelíthető, de ez nem lehetséges, mert az 
önkormányzat területe belterület a kérelmezőé pedig külterület. A megosztás ilyen formában 
nem valósítható meg, csak a teljes ingatlan megvásárlása jöhet szóba. Kéri Juhász Erzsébetet 
a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok támogatják az ingatlan megvásárlásának szándékát, ezért 
javasolják, hogy a Nagykáta, Hosszútó 4. szám alatti 0656/2 hrsz-ú ingatlant értékeltesse fel 
az önkormányzat. Az értékbecslést követően a kérelmet a testület újra napirendre tűzi. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Ha jól érti, akkor a testület most nem az ingatlan megvásárlásáról dönt, 
hanem az ingatlan felértékeltetéséről.  
 
Dorner Gábor: Igen. 
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Botka Sándor: Javasolja, hogy az önkormányzat tegyen javaslatot az ingatlan vételárára. 
(hangfelvételről nem érthető). 
 
Dorner Gábor: Az értékbecslést követően a képviselő-testület újra tárgyalja az ingatlan 
megvásárlásának lehetőségeit. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, kéri aki egyetért a 
felajánlott ingatlan felértékeltetésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
273/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete szándékában áll a Nagykáta, Hosszútó 
4. szám alatti 0656/2. hrsz-ú ingatlan megvásárlása, ezért felértékelteti a Kármán István 
Nagykáta, Hosszútó 4. szám alatti lakos tulajdonában lévő 0656/2. hrsz-ú ingatlant. Az 
értékbecslés elkészültét követően a kérelmet ismételten napirendre tűzi. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Megyei kitüntető díjakra javaslat (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok az Év Sportolója Díj általános iskolai diáksportoló 
korosztály kategóriában Lengyel Andrea, a Váci Mihály Katolikus Általános Iskola 7. 
osztályos tanulójának jelölését, a női utánpótlás korosztály kategóriában Mező Lili 
kyokushin karatés jelölését javasolják, valamint az Év Polgárőre Díjra Vetor György 
jelölését javasolják. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki Lengyel Andrea Év 
Sportolója Díjra jelölésével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
274/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az általános iskolai diáksportoló 
korosztály kategóriában az „Év Sportolója Díj”-ra Lengyel Andrea 2760 Nagykáta, Bajcsy-
Zs. u. 30. szám alatti lakos sakkozót javasolja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Dorner Gábor: Kéri aki Mező Lili Év Sportolója Díjra jelölésével egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
275/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a női utánpótlás korosztály 
kategóriában az „Év Sportolója Díj”- ra Mező Lili 2760 Nagykáta, Szondy u. 14. szám alatti 
lakos Kyokushin karatést javasolja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri aki Vetor György Év Polgárőre Díjra jelölésével egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
276/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az „Év Polgárőre Díj”-ra Vetor György 
Nagykáta, Tüzelő utca 33. szám alatti lakost a Nagykátai Polgárőr Egyesület elnökét 
javasolja.  
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Mátray Gábor Általános Iskola Szülői Munkaközössége és Mátray Gábor Alapítvány 
tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Mátray Gábor Általános Iskola Szülői Munkaközössége és a Mátray 
Gábor Alapítvány pályázat benyújtásához kér tulajdonosi hozzájárulást az önkormányzattól. 
Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok döntését. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok támogatásra javasolják, hogy a Mátray Gábor Általános 
Iskola Szülői Munkaközössége és a Mátray Gábor Alapítvány a Görgey út 15. szám alatti 
ingatlanra vonatkozóan a MOL által kiírt „zöldövezet” elnevezésű pályázatra pályázatot 
nyújtson be. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a hozzájárulás megadásával 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
277/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Mátray Gábor Általános Iskola 
(2760 Nagykáta, Jászberényi út 76.) 2760 Nagykáta, Görgey út 15. (604 hrsz) szám alatti 
telephelyének 1/1 tulajdoni hányadú tulajdonosa hozzájárul ahhoz, hogy a Mátray Gábor 
Általános Iskola Szülői Munkaközössége és a Mátray Gábor Alapítvány a 2760 Nagykáta, 
Görgey út 15. szám alatti ingatlanra vonatkozóan a MOL által kiírt „zöldövezet” elnevezésű 
pályázatra pályázatot nyújtson be. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Felhatalmazás Startmunka Program egyedi programjának kidolgozására (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 18. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Juhász Erzsébetet a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok javasolják, hogy hatalmazzák fel a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatóját és Botka Sándor képviselőt a startmunka program keretén belül egyedi 
mintaprogramként a strand termálvizére épülő mezőgazdasági fóliás termelés szakmai 
programjának és üzleti tervének kidolgozására és azt a képviselő-testületnek döntésre 
benyújtásra. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Kéri Akantisz Miklós urat, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet a 
Startmunka Program pályázatról. 
 
Akantisz Miklós: Már az előző testületek idején is gondolkodtak azon, hogy hasznosítani 
kellene a strandról kifolyó meleg vizet, de erre ebben az évben nyílt először lehetőség a 
Startmunka Program keretében. A mintaprogram lényege, hogy nagyon komoly tervezéssel, 
elszámolási kötelezettséggel létrehozott program. A Belügyminisztérium biztosítja a 
feltételeket, az eszközöket és az első évben a foglalkoztatottak munkabérét, hogy elinduljon 
a termelés. Botka Sándor képviselő úr által elkészített előzetes kalkuláció szerint a 
programot már a harmadik évben nyereségessé lehet tenni, valamint a mintaprogramra 
ráépülő programot is lehet szervezni. Tehát, ha a Belügyminisztérium elfogadja a  pályázatot 
és el tudják indítani a programot, akkor kiépítenék az infrastruktúrát és 30 fővel elindítanák 
a termelést, a következő évben egy ráépülő programként plusz segítséget kérhetnek a 
Belügyminisztériumtól további munkaerő és eszköz biztosítására, a harmadik év után a 
programot nyereségessé kell tenni. Elsősorban az 1000 Adagos Konyha zöldség és a 
későbbiekben gyümölcs igényének a kiszolgálása a cél. Ez nyilván az egyik oldalon 
költséget jelent, de a másik oldalon reményeik szerint egy jóval nagyobb megtakarítást 
jelent. Számításaik szerint hosszútávon mindenképpen megéri az önkormányzatnak a 
program elindítása, illetve nem elhanyagolható az sem, hogy 30 fő részére munkahelyet 
teremtenek és szakmai tapasztalatot adnak a programban rész vevő emberek számára, amit 
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majd a saját környezetükben is hasznosítani tudnak, példát mutatva ezzel másoknak. Ha 
sikerül mindennel kalkulálniuk a programban egy forintjába nem kerül az önkormányzatnak, 
előfordulhat, hogy kifelejtenek valamint, de azon vannak Botka képviselő úrral, hogy ilyen 
ne forduljon elő. 
 
Tóth István: Melyek a ráépülő programok? 
 
Akantisz Miklós: Első évben elkészítik a fóliasátrakat, 3000 m2 fóliasátorról van szó, 
elkészül a fűtésrendszer, a tereprendezés, a kerítés és elindítják a termelést. Ha következő 
évben van esetleg plusz eszköz igényük vagy még több földet akarnak bevonni a termelésbe, 
akkor lehet a programot bővíteni és a plusz költségeket elszámolni. Van olyan példa is, hogy 
a növénytermesztés után a kifolyó vizet még tovább hasznosították egy halneveldében. 
 
Botka Sándor: Elmondja, hogy a program biztosítja a tőkét a létesítmény létrehozására, 
amennyiben a létesítmény elkészült, akkor 11 hónapig biztosítja a 30 közfoglalkoztatott bér 
és járulék költségét, 11 hónap után ugyanazt a 30 közfoglalkoztatottat nem lehet újra 
foglalkoztatni a programban, hanem új 30 embert kell bevonni a programba és akkor az 
induló támogatási összeg újra rendelkezésre áll. Tehát ha az önkormányzat azt mondja, hogy 
kér 50 millió Ft-ot az indulásra, azt előre rendelkezésre bocsátja a Belügyminisztérium és 11 
hónap elteltével ez az 50 millió Ft újra rendelkezésére fog állni az önkormányzatnak, akár 
ahogy Akantisz Miklós úr mondta egy ráépülő program kidolgozására. 
 
Akantisz Miklós: A ráépülő programok már nem kapnak 100% támogatást, de nem tudja 
pontosan megmondani, hogy ez a mintaprogramoknál, hogy működik. 
 
Botka Sándor: Ő megkérdezte és azt mondták, hogy ha újra felvesznek 30 embert, akkor az 
induló keretet újra megkapják, ami 180.000.-Ft/fő. Most arra kérnek felhatalmazást, hogy 
kidolgozzanak egy nagyon részletes üzleti és pénzügyi tervet. Ez szükséges ahhoz, hogy 
januárban döntés születhessen, amennyiben az önkormányzat részt kíván venni a 
programban. Ahogy Akantisz úr elmondta 30 embernek munkát lehet adni és az, hogy ezt a  
programot nyereségessé tegyék csak rajtuk fog múlni. Az önkormányzatnak pénzébe nem 
fog kerülni, javasolták egy főállású vezető, irányító személy alkalmazását a 30 ember mellé 
ezt a költséget kell vállalnia az önkormányzatnak, amennyiben nem tudják beilleszteni a 
pénzügyi tervbe. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Támogatja a mintaprogram kidolgozását, ahogy Akantisz 
Miklós is mondta valóban foglalkoztak az előző időszakban ezzel a kérdéssel. Úgy gondolja, 
ki lehet számolni, hogy nap mint nap mennyi meleg víz folyik el a strandfürdőnél, tehát 
mindenképpen hasznosítani kell a kifolyó meleg vizet. Figyeli a híradásokat is, ahol 
bemutattak már önkormányzatokat, akik éltek a lehetőséggel és sikeresen működtetik a 
programot. Nyilvánvaló, hogy amikor elkészülnek az üzleti tervvel, szakmai programmal, 
akkor azt benyújtják a képviselő-testületnek, akik majd döntenek, hogy mi az amit esetleg az 
önkormányzatnak hozzá kell tenni, hogy valóban megérje. Úgy gondolja, hogy ha ennyi 
embernek munkalehetőséget tudnak teremteni, illetve a konyhának olcsón előállított 
nyersanyagot tudnak biztosítani már az megéri. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslatot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
Botka Sándor: Bejelenti, hogy személyes érintett miatt tartózkodni fog a szavazásnál. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, nem szavazat  nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
278/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatóját és Botka Sándor képviselőt, hogy a Startmunka Program keretén belül 
egyedi mintaprogramként a strand termálvizére épülő mezőgazdasági fóliás termelés 
szakmai programját és üzleti tervét kidolgozza és azt a képviselő-testületnek döntésre 
benyújtsa.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: értesítésre azonnal; Startmunka Program egyedi mintaprogramjának kidolgozására 
2015. december 31. 
Felelős: polgármester; Városgazdálkodási Szervezet igazgatója és Botka Sándor képviselő 
 
Dorner Gábor: Az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása és az 
önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt ülés 
elrendelését javasolja. Kéri aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
279/2015. (IX.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az első lakáshoz jutók támogatása 
iránti kérelmek elbírálása és az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása napirendi 
pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs megköszöni a jelenlétet és a 
további napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
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